
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 23.10. 2023 

 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: Ing. Kateřina Kopecká, Ing. Jakub Tabas, Ph.D., MgA. Kateřina Polášková 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- V rámci AEC bude zařazena prezentace Joint programu, který je jeden ze tří existujících 

Joint programů vysokých škol v rámci Evropy i mimo ni. Děkanka bude předsedkyní 
evaluační skupiny v rámci školení MusiQue. 

- PEACEMAKER PhDr. Andrea Mikotová, Ph.D. podala anonymizovanou zprávu o činnosti: 
52 konzultací – mediace na pracovišti, pracovní klima na katedrách, individuální konzultace 
studentům i zaměstnancům, včetně doporučených postupů v oblasti personalistiky. 
Do konce roku přepracuje Etická rada HF JAMU svá pravidla, která budou v této 
aktualizované formě publikované na webu. Zpráva je cenným dokumentem pro kvalitu 
(kontrola úspěšnosti nastavení procesů). 

- Smluvní výzkum MgA. Daniely Peclové s Low latency technologii české firmy DISK – 
v pondělí zkouška přenosu, v úterý Master class (10:00–12:30) a koncert (od 13:45 hodin). 
Jsou volná ještě 3 místa v nahrávacím studiu DnO. 

- Spolupráce s festivalem Janáček 2024 – navýšení kofinancování produkce KO ze 100 tis.  
na 150 tis. Kč, otázka nastavení podmínek pro další kooperaci (JazzFest, Festival Janáček 
a HF JAMU). 

- Benefiční koncert pro zrakové postižené a nevidomé (pořádá Lion's Club Brno) – žádost 
o bezplatný pronájem Auly 6. listopadu od 19 hod. Vystupovat bude Jazzová katedra – KD 
schvaluje, mělo by to být prezentováno „ve spolupráci“. 
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Talent roku – HF podpořila účast MgA Filipa Urbana (bližší informace u doc. Goliášové). 
- Proces akreditace profesního SP v rámci NPO pozastaven do 31. 12. 2023, budou 

odstraněny výtky hodnotící komise. Prof. Jiraský a doc. Goliášová se sejdou se studijní 
prorektorkou Valovou. 

 
3. Informace Dr. Lyka: 

- KD projednalo připomínky HF k PRSZ JAMU 2024. 
- Na celoškolské úrovni aktuálně probíhá diskuse o poměru rozdělení přímých nákladů 

DKRVO a prostředků pro FRVČ.  
- Ve spolupráci prorektora a proděkanů pro VaV je připravován metodický materiál zaměřený 

na definici a hodnocení uměleckého výzkumu na JAMU. 
- Stávající forma podpory v rámci SVV bude pro rok 2024 zachována, její další vývoj bude 

předmětem diskuse. 
- Ve dnech 2.–3. listopadu 2023 proběhne na AMU tradiční doktorandská konference 

„Teritoria umění“, za HF zde vystoupí MgA. D. Peclová. 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- KD bylo informováno o přípravě smlouvy o spolupráci HF JAMU s festivalem Janáček Brno 

2024 (matiné na HF JAMU a klavírní recitál v Památníku L. Janáčka).  
- 21. 10. 2024 skončil festival Nový svět Moravského podzimu, který se uskutečnil 

ve spolupráci HF a Mezinárodním festivalem Moravský podzim. Na třech vyprodaných 



 

 

 

koncertech se 19. 10. – 21. 10. v Besední domě a DnO s velikým úspěchem představili 
studenti a pedagogové HF. Uskuteční se schůzka ohledně pokračování spolupráce. 
 

5. Informace Ing. Vondráčkové: 
- 24.–25.10. proběhne kontrola z MŠMT nad CRP projekty.   
- Výbor pro kyberbezpečnost proběhne v náhradním termínu kvůli nemoci manažera 

kyberbezpečnosti JAMU. Termín 31. 10. 2023.  
- Rozvrhování docházky a její evidence.   
- Zaplacení poplatku za certifikaci akreditace projektového řízení bude možné plánovat až 

od roku 2024 přes projektové oddělení.   
- Informace ohledně poškozeného cembala v souvislosti s komunikací mezi Festivalem 

Janáček, pojišťovnou a správou budovy.  
- Diskuse ohledně strategie dislokací na fakultě, proběhne schůzka s architektkou ve čtvrtek 

26. 10.  
- KD schválilo stážové místo KKMT SPS – N. Savková.  
- Stážová místa na JAO a KO by se měla schválit ne od října, jak to je v předchozím zápisu, 

ale od září, KD souhlasí. 
 

6. Informace projektového oddělení: 
- ERDF: 

o Def. vyjasnění si typu, druhu a počtu stavebních úprav. Rozdělení do 2 kategorií: 
1) kdy je potřeba stav. povolení (Welcome office, 205, WC pro specif. potřeby 
studentů, projekty posunu příček), a 2) kde není potřeba povolení (zdvojení 
dveří…). 

o Potřeba redukce navrhovaných požadavků v rámci rozpočtu. 
o KD diskutovalo ohledně potřeby klimatizací, rozhodlo, že klimatizace se vybuduje 

na kritických místech, na všech patrech (místnosti: 06, 06A, 109, 110, 111, 112, 
114, 115, 116, 211–215, 330); dále KD podpořilo návrh na bourání příčky 011 
a 011A, úpravu WC – rekonstrukce invalidního záchodu na dámských toaletách. 
Návrh je dobudovat další invalidní WC (ženy) v přízemí. Rozšíření dveří 
do komorního sálu a plošina, dále plošina u vchodu do budovy z parkoviště. 

- ESF: 
o Školení pracovníků, studentů. Poradenské centrum rozšiřujeme na Poradenské 

a kariérní centrum, rozšířené o prevenci profesních nemocí; oslovena 
E. Dittrichová. 

o Práce se studenty – psycholog pro studenty (kariérové poradenství, zvládaní 
stresu, self management…), PhDr. Mikotová, Ph.D., příp. Mgr. Přibil (evaluace), 
MgA. Peclová (vstupní kurzy). 

o Tvorba a rozvoj studijních programů – předložený materiál od prof. Jiraského – 
práce na tvorbě výukových materiálů a publikací (reagující na nové výzvy 
součastnosti) – bude zapracováno do žádosti o projekt. 

o Internacionalizace – investice do propagace, managementu, zapojení 
do Evropských studijních aliancí (např. In Tune, prostor pro MgA. Peclovou). 

o Podpora zájemců o studium – konzultace před přijímacím řízením – přes obchodní 
centrum. 

o Tvorba výukových materiálů a publikací. 
o Podpora studentů se speciálními požadavky – PhDr. Andrea Mikotová, Ph.D. 

- Požadavky pro hosty do letního semestru 2023/24 – zatím návrh 5 hostů. Musí se podat tři 
projekty. 

 
7. Informace MgA. Koňárkové: 

- Žádost o schválení prac. cesty prof. Medka do USA (návštěva a výuka na partnerských 
univerzitách CalArts, UNT), termín 31. 10. – 14. 11. KD souhlasí, prof. Medek bude požádán 



 

 

 

o prezentaci Joint Degree (EMEM), kurzů CŽV, MSLJ a dalších mez. aktivit s potencionální 
účastí zahr. studentů. Cesta a ubytování hrazeny přijímajícími institucemi, HF hradí pouze 
diety. 

- KD schválilo mimořádná stipendia studentů: D. Seďa (kontrabas) – zápisné na mezinárodní 
kontrabasovou soutěž v Markneukirchenu.  

- KD schválilo mimořádná stipendia studentů KKMT (K. Gustiňáková, E. Madunická, 
D. Dorincová, P. Rašman, M. Janda, D. Abolonina, T. Marečková) – příspěvek na cestovné 
na festival Ars Electronica v Linzi. 

 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 6. 11. 2023 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


